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Sēde sasaukta 2024. gada 18. jūlijā plkst. 10 

Sēde atklāta 2024. gada 18. jūlijā plkst. 11.39 

 

Sēdi vada komitejas priekšsēdētāja vietnieks Aivars Mačeks 

 

Sēdē piedalās 8 komitejas locekļi: 

komitejas priekšsēdētāja vietnieks Aivars Mačeks, deputāts Voldemārs Čačs, deputāts 

Jānis Dūmiņš, deputāts Guntis Kalniņš, deputāts Juris Krievs, deputāts Mārtiņš Mediņš, 

deputāte Ināra Pētersone, deputāte Līga Rimševica 

 

Sēdē nepiedalās:  

komitejas priekšsēdētājs Aivars Okmanis – ikgadējā atvaļinājumā 

 

Sēdē piedalās: 

pašvaldības izpilddirektors Ivars Romānovs, izpilddirektora vietnieks Jānis Kalinka, 

Ekonomikas un finanšu departamenta vadītāja Indra Latviete, Ekonomikas un finanšu nodaļas 

vadītājas vietniece Sarmīte Oļehnoviča, ekonomiste Gita Skribāne, Audita un 

kapitālsabiedrību uzraudzības nodaļas vadītājs Dainis Rijkuris, Administratīvās nodaļas vadītāja 

Egija Matuzone, datorsistēmu un datortīklu administratore Krista Sondore, Juridiskās nodaļas 

vadītāja Evita Grigorjeva, jurists Arvīds Zvirbulis, sabiedrisko attiecību speciāliste Anta 

Kļaveniece, Attīstības un plānošanas nodaļas vadītāja Ilze Tijone, projektu vadītājas Antra 

Bagone un Laura Šterna, teritorijas plānotāja Dace Platonova, Izglītības, kultūras, sporta un 

sabiedrības labklājības departamenta vadītāja Aija Spriņķe, Kultūras nodaļas vadītāja Vita 

Morkūna, Būvniecības nodaļas vadītājs Ralfs Simanovičs, būvniecības speciāliste Laima 

Berga, Iepirkumu nodaļas vadītāja Evija Poļakova, Iepirkumu nodaļas juriste Liene 

Viskupaite, Bauskas apvienības pārvaldes vadītājas vietniece Dace Šķiliņa, Bauskas pilsētas 

nodaļas vadītājs Gatis Pauniņš, Vecsaules un Dāviņu pagasta nodaļas vadītājs Sandra Siliņa-

Aleksejeva, Codes un Mežotnes pagasta nodaļas vadītājs Zigurds Kalējs, Īslīces pagasta 

nodaļas vadītājs Kristīne Latve, Brunavas un Ceraukstes pagasta nodaļas vadītājs Uģis 

Volosovskis, nekustamo īpašumu speciālisti Māris Šarķis, Dace Stubure un Aija Fridrihsone, 

Vecumnieku apvienības pārvaldes Nekustamo īpašumu nodaļas vadītājs Jānis Strēlis, 

nekustamo īpašumu speciāliste Ligita Vasermane, Iecavas apvienības pārvaldes Nekustamo 

īpašumu nodaļas vadītāja Baiba Leitlante, deputāte Laine Baha, Bauskas novada Sociālā 

dienesta vadītāja Dina Romanovska, SIA “Bauskas novada komunālserviss” valdes loceklis Uģis 

Saukums, SIA “Getliņi EKO” Vides un attīstības pārvaldes vadītāja Līga Šmite, SIA “Bauskas 

slimnīca” vadītāja Margarita Epermane, aģentūra “Iecavas veselības centrs” direktora p.i. 

Anda Tomsone, biedrības “Latvijas SOS Bērnu ciematu asociācija” direktore Ilze Paleja, 

laikraksta “Bauskas Dzīve” žurnālists Uldis Varnevičs 
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Sēdi protokolē Administratīvās nodaļas domes sekretāre Ieva Skujeniece  

 

Komitejas sēdes norisi ieraksta audio formātā. 

 

Sēdes darba kārtība: 

1. Par Bauskas novada pašvaldības aģentūras "Iecavas veselības centrs" reorganizāciju. 

2. Par Viduslatvijas atkritumu apsaimniekošanas reģionālā centra izveidošanu. 

3. Par Bauskas novada attīstības programmas 2022.-2028. gadam īstenošanas 1. uzraudzības 

pārskata apstiprināšanu. 

4. Par Bauskas novada pašvaldības iestādes "Bauskas apvienības pārvalde" maksas 

pakalpojumu cenrāža apstiprināšanu. 

5. Par Bauskas novada pašvaldības noteikumu "Iepirkumu plānošanas un organizēšanas 

kārtība" apstiprināšanu. 

6. Par grozījumiem Bauskas novada pašvaldības 2022. gada 24. novembra noteikumos Nr. 12 

"Bauskas novada pašvaldības amatiermākslas kolektīvu darbības un finansēšanas 

noteikumi". 

7. Par grozījumiem Bauskas novada pašvaldības 2022.gada 24.februāra nolikumā Nr.6 

"Bauskas novada pašvaldības budžeta un tā grozījumu izstrādāšanas, apstiprināšanas, 

izpildes un kontroles kārtība". 

8. Par Bauskas novada domes 2024. gada 27. jūnija saistošo noteikumu Nr. 11 "Par reklāmas 

izvietošanu publiskās vietās un pašvaldības nodevu par reklāmas izvietošanu Bauskas 

novadā" precizēšanu. 

9. Par grozījumu 2023. gada 14. aprīļa deleģēšanas līgumā Nr. BNP/2023/4.28/3 "Par sociālā 

pakalpojuma "ģimeniskai videi pietuvināts bērnu ilgstošas sociālās aprūpes un sociālās 

rehabilitācijas pakalpojums institūcijā" nodrošināšanu". 

10. Par grozījumiem Bauskas novada domes 2024. gada 25. maija lēmumā "Par projekta 

pieteikuma "Bezemisiju transportlīdzekļu iegāde Bauskas novada sasniedzamībai" 

iesniegšanu". 

11. Par projekta "Sabiedrībā balstītu sociālo pakalpojumu palielināšana Bauskas novadā" 

īstenošanu. 

12. Par aizņēmumu projekta "Sociālā dienesta ēku vides pieejamības nodrošināšanas pasākumi 

Bauskas novadā" īstenošanai. 

13. Par līdzfinansējumu būvprojekta “Dreņģeru iebraucamās sētas pārbūve un restaurācija 

Plūdoņa ielā 26 A, Bauskā” izstrādei. 

14. Par grozījumiem Bauskas novada Attīstības programmas 2022. – 2028.gadam Investīciju 

plānā. 

15. Par infrastruktūras objekta būvniecību zemes vienības daļā Ceriņu ielā, Bauskā ar kadastra 

apzīmējumu 4001 005 0305. 

16. Par dzīvokļu īpašumu nodalījumu slēgšanu dzīvojamā mājā "Kūdra 5", Kūdra, Vecsaules 

pagastā. 

17. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma – dzīvokļa Pļavu iela 6-45, Bauskā 

nodošanu atsavināšanai. 

18. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa Pionieru iela 1-10, Bauskā 

nodošanu atsavināšanai. 

19. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma "Kūdra 4", Vecsaules pagastā 

nodošanu atsavināšanai. 

20. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa "Kurši"-7, 
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Pilsrundāle, Rundāles pagastā nodošanu atsavināšanai. 

21. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma "Jomas lauks", Codes pagastā 

nodošanu atsavināšanai. 

22. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma "Jumpravas", Īslīces pagastā nodošanu 

atsavināšanai. 

23. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma Skolas iela 31, Ceraukstes pagastā 

nodošanu atsavināšanai. 

24. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma "Pūcītes", Ceraukstes pagastā 

nodošanu atsavināšanai. 

25. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma Melleņu iela 32, Bauskā nodošanu 

atsavināšanai. 

26. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa Imantas iela 2-6, Bauskā 

nodošanu atsavināšanai. 

27. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Tirgus iela 2C-

38, Iecavā nodošanu atsavināšanai. 

28. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Tirgus iela 7A-

14, Iecavā nodošanu atsavināšanai. 

29. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma – dzīvokļa Sporta iela 1-43, Iecavā 

nodošanu atsavināšanai. 

30. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma “Rosmieši”, Iecavas pagastā 

nodošanu atsavināšanai. 

31. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa “Audrupi” - 5, 

Audrupos, Iecavas pagastā nodošanu atsavināšanai. 

32. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma “G.k. Dzirnavu iela 9”, 

Iecavā nodošanu atsavināšanai. 

33. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma "Dzidrumi", Iecavas pagastā nodošanu 

atsavināšanai. 

34. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma "Galdnieki", Iecavas pagastā nodošanu 

atsavināšanai. 

35. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma "Lauka Rozentāles", Iecavas pagastā 

nodošanu atsavināšanai. 

36. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa "Senči"-2, 

Skaistkalnē, Skaistkalnes pagastā nodošanu atsavināšanai. 

37. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa "Senči"-5, 

Skaistkalnē, Skaistkalnes pagastā nodošanu atsavināšanai. 

38. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa "Misas kūdra 3"-

2, Misā, Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai. 

39. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Kalna ielā 16–17, 

Vecumniekos, Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai. 

40. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma "Dāliņu darbnīcas", Codes pagastā 

nodošanu atsavināšanai. 

41. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma "Darbnīcu starpgabals", Mežotnes 

pagastā nodošanu atsavināšanai. 
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1.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības aģentūras "Iecavas veselības centrs" reorganizāciju. 

 

(I.Romānovs, A.Mačeks, V.Čačs) 

 

Ziņo: I.Romānovs. 

 Sagatavots lēmuma projekts par Bauskas novada pašvaldības aģentūras “Iecavas 

veselības centrs” reorganizāciju, kurā izskaidroti vairāki etapi un vērtēta esošā situācija aģentūrā 

“Iecavas veselības centrs”. Pašvaldības mērķis ir veiksmīgi īstenot ilgtspējīgu un kvalitatīvu 

veselības pakalpojumu pieejamību un nodrošināt vienādas iespējas tos saņemt visiem 

pašvaldības teritorijas iedzīvotājiem, līdz ar to aģentūras darbības efektivitāte un lietderīgums ir 

jāvērtē kopsakarībā ar kapitāla un infrastruktūras pieejamību pašvaldībā, kāda tā izveidojusies 

pēc 2021. gada administratīvi teritoriālās reformas. Secināms, ka iedzīvotājiem veselības 

pakalpojumi tiek nodrošināti pēc divām būtiski atšķirīgām juridiskām formām. Tika veikts 

ārkārtas audits aģentūrā, secinot, ka uz pārbaudes brīdi pieejamā finanšu dokumentācija liecina, 

ka aģentūras finansiālais stāvoklis ir stabils, tomēr audita laikā intervijās ar iestādes pārstāvjiem 

netika gūta pārliecība par to, ka esošā administrācijas struktūra situācijā, kad klāt nav iestādes 

direktors, spēs veikt datu apstrādi informācijas sistēmā, kura nodrošina algu aprēķinu aģentūras 

ārstniecības personālam, kā arī esošā aģentūras administrācijas struktūra nav atbilstoša 

nepieciešamo funkciju nodrošināšanai un situācijās, kad ir tikai viena persona, kas veic kritiskus 

uzdevumus un kādu iemeslu dēļ tā nav pieejama. Iestādei ilgstoši nav atrasts piemērots vadītājs, 

kā arī turpmāk var rasties problēmas ar iestādes medicīnas iekārtu apkalpošanu. Riski saskatāmi 

arī datu drošības un aizsardzības un IT nodrošinājuma jautājumos. Arī VARAM aģentūras 

ārkārtas finanšu auditā norādīja, ka nepieciešams izvērtēt aģentūras formas atbilstību 

izvirzītajiem darbības mērķiem un sniegto pakalpojumu raksturam. Lēmuma projekts paredz 

aģentūras reorganizāciju pabeigt līdz 2024. gada 31. oktobrim un par saistību un tiesību 

pārņēmēju noteikt SIA “Bauskas slimnīca”.  

 A.Mačeks vērš uzmanību kontrolēt rentgena iekārtas iegādes projektu. I.Romānovs 

pieņem darbam. 

 V.Čačs ierosina Sabiedrisko attiecību nodaļai informēt sabiedrību par aģentūras 

reorganizāciju. I.Romānovs atbild, ka preses relīze ir sagatavota un notikusi tikšanās ar aģentūras 

darbiniekiem. 

 Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
7 (Jānis Dūmiņš, Guntis Kalniņš, Juris Krievs, Mārtiņš Mediņš, Ināra 

Pētersone, Līga Rimševica, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  1 (Aivars Mačeks) 

NOLEMJ: 
atbalstīt lēmuma projektu "Par Bauskas novada pašvaldības aģentūras 

"Iecavas veselības centrs" reorganizāciju". 

 

 

2.p. 

Par Viduslatvijas atkritumu apsaimniekošanas reģionālā centra izveidošanu. 

 

(I.Romānovs, G.Kalniņš, L.Šmite, V.Čačs) 

 

Ziņo: I.Romānovs. 
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 Viena no pašvaldības autonomajām funkcijām ir organizēt iedzīvotājiem sadzīves 

atkritumu apsaimniekošanas pakalpojumus. Ar Ministru kabineta rīkojumu ir apstiprināts 

Atkritumu apsaimniekošanas valsts plāns 2021.-2028. gadam. Plānā tika vērtēta arī atkritumu 

apglabāšanas poligonu turpmākā ekspluatācija, tajā rekomendēts īstenot poligonu specializācijas 

scenāriju, saglabājot visu poligonu ekspluatāciju, bet diferencējot poligonos veicamo atkritumu 

apsaimniekošanas darbību klāstu, pārveidojot tos par atkritumu apsaimniekošanas reģionālajiem 

centriem. Viduslatvijas atkritumu apsaimniekošanas reģionā ietilpstošās pašvaldības vienojās, ka 

Jelgavas valstspilsēta, Jelgavas novads un Dobeles novads (pašvaldības, kuru administratīvajā 

teritorijā savāktie atkritumi tiek nodoti apsaimniekošanai atkritumu poligonā “Brakšķi”) izstrādā 

Viduslatvijas atkritumu apsaimniekošanas reģiona Jelgavas valstspilsētas, Dobeles un Jelgavas 

novadu atkritumu apsaimniekošanas reģionālo plānu 2023.-2027. gadam, savukārt Rīgas 

valstspilsēta, Ādažu, Bauskas, Ķekavas, Mārupes, Ogres, Olaines, Ropažu, Salaspils un Siguldas 

novads (pašvaldības, kuru administratīvajā teritorijā savāktie atkritumi tiek nodoti 

apsaimniekošanai atkritumu poligonā “Getliņi”) izstrādā Viduslatvijas reģionālo atkritumu 

apsaimniekošanas plānu (VLRAAP) 2024.-2028. gadam. Viduslatvijas atkritumu 

apsaimniekošanas reģionā izveido divus Atkritumu apsaimniekošanas reģionālos centrus 

(AARC) uz atkritumu poligonu “Getliņi” un “Brakšķi” bāzes, un kuriem katram ir savs 

atkritumu apsaimniekošanas tarifs. Atkritumu poligonu “Getliņi” šobrīd apsaimnieko SIA 

“Getliņi EKO” ar visām nepieciešamajām atļaujām. Nostiprinot SIA “Getliņi EKO” kā AARC 

funkciju īstenojošās kapitālsabiedrības statusu, visām plānā ietvertajām pašvaldībām būtu 

nodrošinātas iespējas deleģēt uzdevumus SIA “Getliņi EKO” kā AARC, savukārt AARC īstenot 

uzdevumus attiecīgajā teritorijā. SIA “Getliņi EKO” rīcībā jau šobrīd ir augsti kvalificēti savas 

jomas speciālisti, kā arī, ņemot vērā SIA “Getliņi EKO” ilglaicīgo un stabilo pakalpojumu 

sniegšanu, nepārtraukti attīstot savu saimniecisko darbību, lai nodrošinātu ne tikai uz klientiem 

vērstus pakalpojumus, bet arī, lai nodrošinātu starptautisko un nacionālu tiesību normu prasību 

un mērķu izpildi. Secināms, ka SIA “Getliņi EKO” kā Viduslatvijas AARC var attiecīgos AAL 

10.1. panta otrajā daļā minētos pārvaldes uzdevumus veikt efektīvāk, kā rezultātā pašvaldības 

ieskatā AAL 10.1. panta otrajā daļā minētie pārvaldes uzdevumi ir deleģējami SIA “Getliņi 

EKO” kā Viduslatvijas AARC. Saskaņā ar AAL 41. panta pirmās daļas 1., 6. un 10. punktu 

nešķirotu sadzīves atkritumu apstrādes tarifā cita starpā iekļauj izmaksas par atkritumu poligona, 

kā arī atkritumu apsaimniekošanas reģionālā centra darbības administrēšanai un nodrošināšanai 

nepieciešamās infrastruktūras ierīkošanu un ekspluatāciju, tādu sabiedrības izglītības pasākumu 

nodrošināšanu, kuri vērsti uz attiecīgā atkritumu apsaimniekošanas reģiona atkritumu radītāju 

izglītošanu atkritumu apsaimniekošanas jomā. No minētā izriet, ka deleģētā pārvaldes uzdevuma 

izpildei nepieciešamais finansējums tiek nodrošināts no ieņēmumiem no nešķirotu sadzīves 

atkritumu apstrādes tarifa un pašvaldībai nav nepieciešamības gadskārtējā budžetā plānot 

finansējumu pārvaldes uzdevuma izpildes nodrošināšanai. Līdz ar to ar pārvaldes uzdevuma 

deleģēšanu netiek radīts papildu administratīvs un finansiāls slogs pašvaldības budžetam. 

Ievērojot nepieciešamību veikt SIA “Getliņi EKO” kā AARC “Getliņi” darbības uzraudzību 

saistībā ar AARC darbību un tam noteikto uzdevumu izpildi, kā arī to, ka saskaņā ar plānu 

Viduslatvijas atkritumu apsaimniekošanas reģionā paredzēts izveidot divus AARC uz sadzīves 

atkritumu poligona “Getliņi” un sadzīves atkritumu poligona “Brakšķi” bāzes, būtu ieceļams 

pašvaldības pārstāvis AARC “Getliņi”  (SIA “Getliņi EKO”) uzraudzības padomē, kā arī 

Viduslatvijas atkritumu apsaimniekošanas reģiona AARC uzraudzības padomē, kurā tiek 

uzraudzīta un koordinēta savstarpējā komunikācija un darbību sinhronizācija abu Viduslatvijas 

AARC starpā. Sagatavots lēmuma projekts par Viduslatvijas atkritumu apsaimniekošanas 

reģionālā centra izveidošanu, kas izskatīts un atbalstīts Vides un attīstības komitejas sēdē, un 

apstiprināt pašvaldības izvirzīto pārstāvi darbam uzraudzības padomē. Apzinātas 6 pašvaldības, 

kuras informēja, ka par pašvaldības pārstāvi virzītas izpildvaras personas, līdz domes sēdei tiks 

apzināts Bauskas novada pašvaldības pārstāvis.  
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 G.Kalniņš jautā, vai izvērtēts, par cik palielināsies administratīvās izmaksas un kā tās 

ietekmēs tarifu. L.Šmite informē, ka tarifs uz nešķirotajiem sadzīves atkritumiem par vienu 

tonnu varētu būtu 1,25 EUR. 

 V.Čačs jautā par atkritumu izmaksām šobrīd. L.Šmite atbild, ka tas nav aktuāli, ņemot 

vērā, ka tarifs šobrīd pēc būtības tiek pārskatīts. 

 Jautājumu vairāk nav, notiek balsošana.  

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
8 (Jānis Dūmiņš, Guntis Kalniņš, Juris Krievs, Aivars Mačeks, Mārtiņš 

Mediņš, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 
atbalstīt lēmuma projektu "Par Viduslatvijas atkritumu 

apsaimniekošanas reģionālā centra izveidošanu". 

 

 

3.p. 

Par Bauskas novada attīstības programmas 2022.-2028. gadam īstenošanas 1. uzraudzības 

pārskata apstiprināšanu. 

 

(A.Mačeks, I.Tijone, G.Kalniņš, D.Platonova) 

 

Ziņo: A.Mačeks, I.Tijone. 

 A.Mačeks lūdz izskaidrot par secināmajām tendencēm.  

I.Tijone informē, ka VARAM izstrādājis jaunu metodiku publisko pārskatu izstrādei, 

detalizētu uzmanību pievēršot pašvaldības investīciju sadaļai publiskajā vai uzraudzības 

pārskatā. Publiskais pārskats tika apstiprināts iepriekšējā mēnesī un dati atspoguļoti tajā. Rādītāji 

var tikt precizēti pēc sabiedriskās apspriešanas. VARAM un Centrālā statistikas pārvalde (CSP) 

veido statistisku datu vākšanas moduli, kurš paredzēs pašvaldībām iegūt datus no CSP. Datu 

avoti šobrīd ir dažādi. Izsaka pateicību deputātam G.Kalniņam par iesniegtajiem priekšlikumiem, 

tehniskās neprecizitātes tiks precizētas līdz domes sēdei.   

G.Kalniņš izsakās par vērtējumiem tabulās – ja nav sākotnējo datu, tad tabulā nenorādīt 

attīstības tendenču apzīmējumus. D.Platonova piekrīt. A.Mačeks norāda, šādā gadījumā piefiksēt 

šī gada datus, lai varētu salīdzināt ar nākamā gada datiem. I.Tijone piebilst, ka tabula tiks 

pārskatīta.  

G.Kalniņš norāda, ka bibliotēkām ir zemi rādītāji. D.Platonova pieļauj, ka tās varētu būt 

Covid sekas, samazinoties bibliotēku apmeklētāju skaitam. I.Tijone pieņem precizēšanai līdz 

domes sēdei.  

A.Mačeks jautā, vai datos iekļauti arī dati par grāmatu apmaiņu attālināti vai dati 

atspoguļo tikai fizisko bibliotēku apmeklējumu. I.Tijone pieņem precizēšanai. 

G.Kalniņš izsakās par darba vietu pieejamības novadā informācijas iztrūkumu. I.Tijone 

atbild, ka bija tendence norādīt datus bijušajā Bauskas novadā, šobrīd to nevar uzskatīt par bāzes 

rādītāju, turpmāk šis jautājums jāaktualizē aptaujas kontekstā. 

A.Mačeks jautā, vai ir statistika, no kurām teritorijām saņemtas anketas atbildes. I.Tijone 

atbild, ka informācija pievienota lēmuma projektam. 

Jautājumu vairāk nav, notiek balsošana.    

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  8 (Jānis Dūmiņš, Guntis Kalniņš, Juris Krievs, Aivars Mačeks, Mārtiņš 
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Mediņš, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 

 

precizēt rādītāju datus,  

 

akceptēt ar labojumiem lēmuma projektu "Par Bauskas novada 

attīstības programmas 2022.-2028. gadam īstenošanas 1. uzraudzības 

pārskata apstiprināšanu". 

 

 

4.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības iestādes "Bauskas apvienības pārvalde" maksas 

pakalpojumu cenrāža apstiprināšanu. 

 

(D.Šķiliņa, I.Pētersone, A.Mačeks, J.Krievs, I.Latviete, M.Mediņš, G.Kalniņš, V.Čačs) 

 

Ziņo: D.Šķiliņa. 

 Sagatavots iestādes “Bauskas apvienības pārvalde” maksas pakalpojumu cenrādis, kurā 

ietverti visi iestādes sniegtie maksas pakalpojumi. Pēc Izglītības, kultūras un sporta komitejas un 

Vides un attīstības komitejas sēdēm cenrādis ir precizēts – lēmuma projekts papildināts ar 2.5. 

apakšpunktu, nosakot, ka cenrādis neattiecas uz bērniem līdz 3 gadu vecumam, ja tie kopā ar 

pavadošo personu izmanto pirts pakalpojumu, ar 3. punktu, nosakot atvieglojumus 50 % apmērā 

dušas un pirts pakalpojumu saņemšanai pensionāriem, personām, kurām noteikta invaliditāte un 

piešķirts trūcīgā vai maznodrošinātā status, kā arī precizēti aprēķini gultas vietas nomai Brunavas 

pagasta pakalpojumu centrā “Ērgļi”.  

 I.Pētersone izsakās par atvieglojumu piemērošanu dušas pakalpojumam – Vecumnieku 

apvienību pārvaldes izcenojumā nepiemēroja atvieglojumus konkrētām grupām. A.Mačeks 

piebilst, ka cenrādī tika izvērtētas darbinieku darba slodzes. I.Pētersone turpina, ka izvērtējot 

cenas veidošanos, atvieglojumi/atlaides nav jāpiemēro, novada ietvaros ir jābūt vienādai pieejai; 

pēc izvērtēšanas Vecumnieku cenrādī atvieglojumi netika piemēroti. A.Mačeks piebilst, ka 

atkarībā no pakalpojuma sniedzēja. 

 J.Krievs izsakās par Izglītības, kultūras un sporta komitejas sēdē diskutēto – kas segs 50 

% pakalpojuma otru daļu; nebija vienbalsīgs lēmums par atvieglojumu piemērošanu.  

 I.Latviete paskaidro, ka diskusija par atvieglojumu piemērošanu sākās, jo bija cits 

izcenojums, kurš tagad ir pārskatīts, izvērtējot pakalpojuma centra vietu – precizētas platības un 

pārskatītas izdevumu pozīcijas, kurās secināts, ka pirts apmeklējumu skaits ir zemāks, kā 

norādīts iepriekš, apstiprinot bez atvieglojumiem.  

 M.Mediņš neatbalsta atvieglojumu piešķiršanu, konceptam jābūt vienādam visā novadā.  

 A.Mačeks izsaka priekšlikumu no lēmuma projekta svītrot 2.5. apakšpunktu un 3. 

punktu.  

D.Šķiliņa papildina, ka gultas vietas pakalpojumam Brunavam cenrādī ietvertas 

augstākas izmaksas, lai nosegtu šī pakalpojuma cenu, piemērojot atvieglojumu. A.Mačeks 

norāda, ka nebija runa par atlaidi, bet gan par adekvātu pakalpojuma cenu. M.Mediņš papildina, 

ka iepriekšējā izcenojumā bija pārāk zema pakalpojuma cena, nebija skaidrs, kas apmaksās 

gultas veļas maiņu, mazgāšanu. A.Mačeks izskaidro pakalpojuma raksturu, norādot, kurš to 

varēs atļauties par šo cenu. D.Šķiliņa izskaidro, ka personas šajā pakalpojumā izmanto savu 

gultas veļu un paši to mazgā un uzkopj savas istabas. Diskutē par pakalpojuma aprēķinu.  
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G.Kalniņš norāda, ka šim pakalpojumam nav nekāda sakara ar atlaides piemērošanu, bet 

gan ar izcenojumu; pārvaldes budžetā būtu jābūt ierakstam par sociālo palīdzību vai izdevumu 

segšanu konkrētai iedzīvotāju grupai.  

A.Mačeks rezumē, ka komitejā deputāte izteica priekšlikumu iekļaut atvieglojumus, vai 

Finanšu komiteja atbalsta šos atvieglojumus – svītrojot lēmuma projektā 3. punktu, bet 2.5. 

apakšpunkts paliek, precizējot finanšu aprēķinus. Visi piekrīt.  

V.Čačs vērš uzmanību, ka pakalpojums “Ērgļos” nebūs pieprasīts par šādu cenu, šādam 

pakalpojumam jārod sociālā palīdzība. G.Kalniņš ierosina pārvaldei izvērtēt, kas segs šī 

pakalpojuma otru pusi, ja tiks piemērots atvieglojums. A.Mačeks izskaidro personas izvērtēšanas 

kritērijus atbilstībai kādai no atvieglojumu grupām. G.Kalniņš norāda, ka to var definēt vairāk kā 

brīvprātīgo iniciatīvu konkrētai iedzīvotāju grupai ar atsevišķiem noteikumiem novada ietvaros.  

Jautājumu vairāk nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
7 (Jānis Dūmiņš, Guntis Kalniņš, Juris Krievs, Aivars Mačeks, Mārtiņš 

Mediņš, Ināra Pētersone, Līga Rimševica) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  1 (Voldemārs Čačs) 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 

 

svītrot lēmuma projekta 3. punktu,  

 

akceptēt ar labojumiem lēmuma projektu "Par Bauskas novada 

pašvaldības iestādes "Bauskas apvienības pārvalde" maksas 

pakalpojumu cenrāža apstiprināšanu". 

 

 

5.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības noteikumu "Iepirkumu plānošanas un organizēšanas 

kārtība" apstiprināšanu. 

 

(J.Kalinka, E.Poļakova, G.Kalniņš, A.Mačeks, I.Pētersone, J.Krievs) 

 

Ziņo: J.Kalinka. 

 Sagatavots lēmuma projekts par Bauskas novada pašvaldības noteikumu “Iepirkumu 

plānošanas un organizēšanas kārtība” apstiprināšanu, kuri tika izstrādāti 2022. gadā, bet ņemot 

vērā iekšējā audita ziņojumu, likumu normu izmaiņas un nepieciešamo precizējumu apjomu, 

lemts par to pārjaunošanu. Noteikumos jēdziens “tirgus izpēte” nomainīts pret “cenu aptauja”, 

izņemot 12.2. punktā; mainīts “Saimniecisko darījumu nodaļa” nosaukums uz “Iepirkumu 

nodaļa”; 8. un 9. punktā noteikts par centralizētiem un decentralizētiem iepirkumiem, norādot, ka 

centralizētie iepirkumi tiek noteikti ar izpilddirektora rīkojumu. Papildināti ar iepirkuma 

pieteicēja pienākumiem, kurā noteikts, ka iepirkumu pieteicējs par paredzēto līgumcenu iesniedz 

detalizētu aprēķina veidlapu, kā arī noteikumi papildināti ar 6. pielikumu, nosakot obligātu 

Ekonomikas un finanšu departamenta saskaņojumu. Papildināti ar atrunu par iepirkumu, kas 

pārsniedz 12 mēnešus, iepirkuma pieteicējs to sadala divos pagarinātos periodos. Noteikumos 

papildināts arī 63. punkts, kas nosaka, ka iepirkumos, kuros pasūtītājs ir kapitālsabiedrība, tai 

obligāti jāizveido iepirkumu komisija. E.Poļakova papildina par 6. pielikumu – to iesniedz, kad 

atvērtā piedāvājumā konstatēts, ka pārsniegta paredzētā līgumcena, detalizēti uzrādot kodus.  

 G.Kalniņš jautā, vai kapitālsabiedrībām būs izvēles iespējas pašas un centralizētiem 

iepirkumiem. J.Kalinka atbild, ka to noteiks izpilddirektora rīkojums, kura pārraudzībā ir 

kapitālsabiedrības. E.Poļakova papildina, ka priekšsēdētāja uzdevums bija iekļaut šajos 
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noteikumos arī kapitālsabiedrības. A.Mačeks norāda, ka uz kopējo apjomu ir lētāka cena, 

piemēram, kurināmajam, gāzei u.c.   

 I.Pētersone norāda, ka pašvaldība uzspiež savu kārtību kapitālsabiedrībai operatīvās 

darbībās, sanāk, ka pašvaldība pilnībā grib pārvaldīt visus kapitālsabiedrības iekšējos procesus; 

tos var uzraudzīt, bet ne iejaukties. J.Kalinka izskaidro, ka dažkārt ar kapitālsabiedrībām ir 

problēmas, startējot iepirkumos pēdējā brīdī tās pārdomā, iepirkumu speciālisti ir izdarījuši lieku 

darbu. I.Pētersone norāda, jo vairāk iesaistīto iepirkumā, jo sarežģītāka kalkulācija un 

saskaņošana. J.Kalinka piebilst, ka Iepirkumu nodaļai ir vieglāk strādāt, ja ir jau zināmi 

centralizēti apjomi. 

 J.Krievs jautā par 67. punktu - cik bieži piegādātājs uzstāj uz sava līguma. E.Poļakova 

vērš uzmanību, kas tas noteikts par cenu aptaujām un vienkāršotām iegādēm, punktā jāsvītro 

“iepirkuma procedūras”. 

 No sēdes plkst. 12.45 iziet deputāte L.Rimševica.  

 Jautājumu vairāk nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
7 (Jānis Dūmiņš, Guntis Kalniņš, Juris Krievs, Aivars Mačeks, Mārtiņš 

Mediņš, Ināra Pētersone, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  1 (Līga Rimševica) 

NOLEMJ: 

 

67. punktā svītrot “iepirkuma procedūras”,  

 

akceptēt ar labojumiem lēmuma projektu "Par Bauskas novada 

pašvaldības noteikumu "Iepirkumu plānošanas un organizēšanas 

kārtība" apstiprināšanu". 

Plkst. 12.48 uz sēdi atgriežas deputāte L.Rimševica.   

 

6.p. 

Par grozījumiem Bauskas novada pašvaldības 2022. gada 24. novembra noteikumos Nr. 12 

"Bauskas novada pašvaldības amatiermākslas kolektīvu darbības un finansēšanas 

noteikumi". 

 

(V.Morkūna, A.Mačeks, J.Krievs, J.Dūmiņš, M.Mediņš) 

 

Ziņo: V.Morkūna. 

 Grozījumi paredz finansējuma piešķiršanas kārtību amatiermākslas kolektīvu dalībai 

starptautiskas nozīmes pasākumos ārpus Latvijas izdevumu segšanai. Jaunie nosacījumi var 

sekmēt amatiermākslas kolektīvu radošās aktivitātes un dalību kultūras aktivitātēs ārvalstīs. 

Lēmuma projekts ir izskatīts Izglītības, kultūras un sporta komitejas sēdē, pēc kuras veikti 

precizējumi un aprēķini - bija priekšlikums finansiālo atbalstu sniegt kolektīviem vienu reizi 5 

gados sākot no 5. jubilejas gada nevis vienu reizi 10 gados, sākot no 10. jubilejas gada; kā arī 

tiek papildināts 24. punkts ar apakšpunktu par darbu slodžu likmēm, lai līdzsvarotu vienādu 

kolektīvu novērtēšanu, jo dažās apvienībās atšķiras slodžu izvērtējums. Noteikumi papildināti ar 

31.1 punktu par pašvaldības finansējumu dalībai starptautiskas nozīmes pasākumos ārpus 

Latvijas, svītrojot “festivāli”, jo atbalsts tiek sniegts kolektīviem, kuri atgriežas ar vērtējumu no 

starptautiskiem pasākumiem, kā arī 31.2 punktu – par finansējuma piešķiršanu atbilstoši 

saņemtajam kolektīva pieprasījumam (tiek papildināts arī 6. pielikums) un izvērtēšanas 



10 

 

rezultātiem (tiek papildināts arī 20. pielikums). Maksimālais pieejamais finansējums vienam 

kolektīvam ir līdz 3 000 EUR; ja pārsniedz – atlikušo summu pašfinansē kolektīva dalībnieki. 

Vērtēšanas kritērijos izstrādāti maksimāli iegūstamie punkti. 

 A.Mačeks papildina, ka tika svītrots “transporta izdevumu” atbalsts, jo sākotnēji atbalsts 

tika paredzēts tikai transporta izmaksu segšanai; diskusijas arī raisījās, ja kolektīvā ir ārpus 

Bauskas novada deklarēti dalībnieki, tos nerēķinot izmaksu segšanā. Jautā komitejai, vai atbalsta 

tikai transporta izmaksu segšanu.  

 J.Krievs norāda, ka par transporta izmaksām būtu visvienkāršāk atskaitīties, kāpēc 

transports tika svītrots. J.Dūmiņš apstiprina, ka transporta pozīciju nebija jāsvītro. V.Morkūna 

pieņem precizēšanai.  

 M.Mediņš jautā, kas vērtēja. V.Morkūna paskaidro, ka finansiālais aprēķins ir komisijas 

izvērtējums par pagājušo sezonu 2022.-2023. gadā.  

 A.Mačeks jautā komitejas viedokli par finansējumu kolektīva 10 vai 5 gadu jubilejā. 

Komiteja vienojas par finansējumu kolektīvam reizi 5 gados, sākot ar 5. jubilejas gadu. 

 Jautājumu vairāk nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
8 (Jānis Dūmiņš, Guntis Kalniņš, Juris Krievs, Aivars Mačeks, Mārtiņš 

Mediņš, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 

 

nesvītrot transporta izdevumu pozīciju,  

 

akceptēt ar labojumiem lēmuma projektu "Par grozījumiem Bauskas 

novada pašvaldības 2022. gada 24. novembra noteikumos Nr. 12 

"Bauskas novada pašvaldības amatiermākslas kolektīvu darbības un 

finansēšanas noteikumi"". 

 

 

7.p. 

Par grozījumiem Bauskas novada pašvaldības 2022.gada 24.februāra nolikumā Nr.6 

"Bauskas novada pašvaldības budžeta un tā grozījumu izstrādāšanas, apstiprināšanas, 

izpildes un kontroles kārtība". 

 

(I.Latviete) 

 

Ziņo: I.Latviete. 

 Jautājums detalizēti izskatīts deputātu tikšanās reizē, vai nepieciešams ziņojums. 

 Ziņojums nav nepieciešams, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
8 (Jānis Dūmiņš, Guntis Kalniņš, Juris Krievs, Aivars Mačeks, Mārtiņš 

Mediņš, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: atbalstīt lēmuma projektu "Par grozījumiem Bauskas novada 
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pašvaldības 2022.gada 24.februāra nolikumā Nr.6 "Bauskas novada 

pašvaldības budžeta un tā grozījumu izstrādāšanas, apstiprināšanas, 

izpildes un kontroles kārtība"". 

 

 

8.p. 

Par Bauskas novada domes 2024. gada 27. jūnija saistošo noteikumu Nr. 11 "Par reklāmas 

izvietošanu publiskās vietās un pašvaldības nodevu par reklāmas izvietošanu Bauskas 

novadā" precizēšanu. 

 

(D.Putna) 

 

Ziņo: D.Putna. 

 Saņemts VARAM atzinums par saistošajiem noteikumiem Nr. 11 “Par reklāmas 

izvietošanu publiskās vietās un pašvaldības nodevu par reklāmas izvietošanu Bauskas novadā”, 

kurā tika norādīti precizējamie un papildināmie punkti, kas saistīti ar izvietošanas nosacījumiem, 

uzraudzības, kontroles un administratīvā procesa veikšanu un papildinājumi paskaidrojumu 

rakstā. VARAM norādīja, ka 8. nodaļai jāatbilst Administratīvās atbildības likuma un 

Administratīvā procesa likuma prasībām – jādefinē katrs pārkāpums un soda apmērs, izvērtējot 

kaitīgumu un smaguma pakāpi, līdz ar to nodaļa papildināta par soda veidiem.  

 Jautājumu nav, notiek balsošana.  

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
8 (Jānis Dūmiņš, Guntis Kalniņš, Juris Krievs, Aivars Mačeks, Mārtiņš 

Mediņš, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 

atbalstīt lēmuma projektu "Par Bauskas novada domes 2024. gada 27. 

jūnija saistošo noteikumu Nr. 11 "Par reklāmas izvietošanu publiskās 

vietās un pašvaldības nodevu par reklāmas izvietošanu Bauskas 

novadā" precizēšanu". 

 

 

9.p. 

Par grozījumu 2023. gada 14. aprīļa deleģēšanas līgumā Nr. BNP/2023/4.28/3 "Par sociālā 

pakalpojuma "ģimeniskai videi pietuvināts bērnu ilgstošas sociālās aprūpes un sociālās 

rehabilitācijas pakalpojums institūcijā" nodrošināšanu". 

 

(D.Romanovska, M.Mediņš, G.Kalniņš) 

 

Ziņo: D.Romanovska. 

 Sagatavots lēmuma projekts par grozījumu veikšanu deleģēšanas līgumā “Par sociālā 

pakalpojuma “ģimeniskai videi pietuvināts bērnu ilgstošas sociālās aprūpes un sociālās 

rehabilitācijas pakalpojums institūcijā” nodrošināšanu”, pamatojoties uz biedrības “Latvijas SOS 

Bērnu ciematu asociācija” iesniegumu, kurā izteikts lūgums veikt izmaiņas līgumā minētā 

pakalpojuma maksai par vienu klientu – līdzšinējo 1 305 EUR vietā nosakot 1 500 EUR mēnesī 

no šī gada 1. augusta. Ir izmaiņas normatīvajos aktos saistībā ar minimālās darba algas apmēru. 

Pielikumā pievienots detalizēts pārskats par cenas veidošanos un lūdz atbalstīt sagatavoto 
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lēmuma projektu, kur sadārdzinājums ir pamatots ar minimālās algas pieaugumu un citu 

pakalpojumu sadārdzinājumu. 

 M.Mediņš jautā, vai budžetā ir līdzekļi sadārdzinājuma segšanai. D.Romanovska 

apstiprina.  

 G.Kalniņš aktualizē deleģēšanas līguma faktiskās situācijas atbilstību izmaksai, 

pamatojoties uz bērnu skaitu iestādē, pašvaldībai nav īsti iespēju mainīt nosacījumus. 

 Jautājumu vairāk nav, notiek balsošana.  

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
7 (Jānis Dūmiņš, Guntis Kalniņš, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Ināra 

Pētersone, Līga Rimševica, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  1 (Juris Krievs) 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 

atbalstīt lēmuma projektu "Par grozījumu 2023. gada 14. aprīļa 

deleģēšanas līgumā Nr. BNP/2023/4.28/3 "Par sociālā pakalpojuma 

"ģimeniskai videi pietuvināts bērnu ilgstošas sociālās aprūpes un 

sociālās rehabilitācijas pakalpojums institūcijā" nodrošināšanu"" 

 

 

10.p. 

Par grozījumiem Bauskas novada domes 2024. gada 25. maija lēmumā "Par projekta 

pieteikuma "Bezemisiju transportlīdzekļu iegāde Bauskas novada sasniedzamībai" 

iesniegšanu". 

 

(A.Mačeks) 

 

Ziņo: A.Mačeks. 

 Jautājums izskatīts Vides un attīstības komitejas sēdē, vai nepieciešams ziņojums. 

 Ziņojums nav nepieciešams, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
7 (Jānis Dūmiņš, Guntis Kalniņš, Juris Krievs, Aivars Mačeks, Mārtiņš 

Mediņš, Līga Rimševica, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  1 (Ināra Pētersone) 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 

atbalstīt lēmuma projektu "Par grozījumiem Bauskas novada domes 

2024. gada 25. maija lēmumā "Par projekta pieteikuma "Bezemisiju 

transportlīdzekļu iegāde Bauskas novada sasniedzamībai" 

iesniegšanu"". 

 

 

11.p. 

Par projekta "Sabiedrībā balstītu sociālo pakalpojumu palielināšana Bauskas novadā" 

īstenošanu. 

 

(A.Bagone, A.Mačeks, G.Kalniņš, D.Romanovska) 
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Ziņo: A.Bagone. 

 Izsludināta atklāta projektu konkursu atlase, kuras mērķis ir sabiedrībā balstītu sociālo 

pakalpojumu infrastruktūras izveide un sabiedrībā balstītu sociālo pakalpojumu pieejamības 

palielināšana Bauskas novadā pilngadīgām personām ar garīga rakstura traucējumiem, bērniem 

ar funkcionāliem traucējumiem un personām pensijas vecumā, tai skaitā personām ar demenci. 

Iesniegšanas termiņš ir šī gada 22. jūlijs. Projekta īstenošanas gala termiņš ir 2029. gada 31. 

decembris. Pievienoti aprēķini par projekta provizoriskām izmaksām, pašvaldības 

līdzfinansējuma daļai sastādot 15 %. Pievienoti arī pakalpojumu sniegšanas izmaksu aprēķini. 

Izmaksas infrastruktūras izveidei uz vienu pakalpojumu vietu ir 66 324 EUR, transporta iegādei 

– 133 400 EUR. Pakalpojumu finansējums plānots 8,25 EUR stundā par dienas aprūpes centru 

vai specializēto darbnīcu pakalpojumiem; kopējais atbalsts 24 mēnešu periodā vienai mērķa 

grupas personai nepārsniedz 31 670 EUR. Uz domes sēdi tiks precizētas summas. 

Projektā plānots izveidot jaunas pakalpojuma vietas dienas aprūpes centram bērniem ar 

funkcionāliem traucējumiem Vecumniekos Sarkanajā skolā (5 pakalpojuma vietas) un Iecavā 

Sarkanajā skolā (10 pakalpojumu vietas), izveidot jaunu pakalpojumu – dienas aprūpes centrs 

personām pensijas vecumā, tai skaitā personām ar demenci (šobrīd nav apzināta piemērota telpa 

centra izveidei; 10 pakalpojumu vietas), un iegādāties aprūpes mājās pakalpojuma sniegšanai 

pielāgotu un aprīkotu transportlīdzekli pakalpojuma sniegšanai Iecavas un Vecumnieku lauku 

teritoriju iedzīvotājiem. 

 A.Mačeks jautā par iespējamām telpām Salātu ielā, Bauskā. A.Bagone atbild, ka telpas 

īsti nav piemērotas šādam centram, tajā būtu nepieciešama lifta izbūve. A.Mačeks ierosina 

aprunāties ar SIA “Bauskas slimnīca” par Iecavas veselības centrā piemērojamām telpām dienas 

aprūpes centra izveidošanai senioriem. G.Kalniņš izklāsta par ēkas pagraba piemērošanu 

Vecumniekos. A.Mačeks uzsver telpu nepieciešamību. 

 G.Kalniņš izsakās par transportlīdzekļa iegādes izmaksām un iespējamu transporta 

ārpakalpojuma apzināšanu. D.Romanovska atbild, ka Iecavas un Vecumnieku teritorijās higiēnas 

pakalpojums ir nepieciešams, dienesta rīcībā ir aprūpētāji, kas nodrošina pakalpojumu mājās. 

 A.Mačeks jautā, vai iegādāto transportlīdzekli var nodot ārpakalpojumam. 

D.Romanovska apstiprina, bet pagaidām to var nodrošināt ar dienesta transportu.  

 A.Mačeks rezumē līdz domes sēdei apzināt telpas dienas aprūpes centra izveidei.  

 Jautājumu vairāk nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
7 (Jānis Dūmiņš, Guntis Kalniņš, Juris Krievs, Aivars Mačeks, Mārtiņš 

Mediņš, Ināra Pētersone, Līga Rimševica) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  1 (Voldemārs Čačs) 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 
atbalstīt lēmuma projektu "Par projekta "Sabiedrībā balstītu sociālo 

pakalpojumu palielināšana Bauskas novadā" īstenošanu". 

 

 

12.p. 

Par aizņēmumu projekta "Sociālā dienesta ēku vides pieejamības nodrošināšanas 

pasākumi Bauskas novadā" īstenošanai. 

 

(A.Bagone, G.Kalniņš) 

 

Ziņo: A.Bagone. 



14 

 

 Projektā noslēgušies visi iepirkumi projektēšanai, būvdarbiem un būvuzraudzībai. 

Aizņēmumu plānots ņemt 230 402 EUR apmērā uz 10 gadiem ar atlikto pamatsummas 

maksājumu līdz 2026. gada martam. 

 G.Kalniņš rezumē par kopējām pašvaldības izmaksām PVN daļā un vēl papildus 56 257 

EUR. A.Bagone apstiprina, ka lifta izbūvei Vecumniekos nāk klāt neattiecināmie izdevumi.  

 Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
8 (Jānis Dūmiņš, Guntis Kalniņš, Juris Krievs, Aivars Mačeks, Mārtiņš 

Mediņš, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 

atbalstīt lēmuma projektu "Par aizņēmumu projekta "Sociālā dienesta 

ēku vides pieejamības nodrošināšanas pasākumi Bauskas novadā" 

īstenošanai". 

 

 

13.p. 

Par līdzfinansējumu būvprojekta “Dreņģeru iebraucamās sētas pārbūve un restaurācija 

Plūdoņa ielā 26 A, Bauskā” izstrādei. 

 

(I.Tijone, G.Kalniņš, A.Mačeks) 

 

Ziņo: I.Tijone. 

Lai turpinātu ēkas atjaunošanas procesu, Nacionālā kultūras mantojuma pārvalde 

Dreņģeru iebraucamās sētas atjaunošanas un restaurācijas būvprojekta minimālā stadijā izstrādei 

ir piešķīrusi finanšu līdzekļus no valsts budžeta 14 000 EUR apmērā, darbi veicami līdz šī gada 

1. decembrim, būvprojekta izstrādi var turpināt 2025. gadā. Pašvaldība ir veikusi iepirkuma 

procedūru “Būvprojekta “Dreņģeru iebraucamās sētas pārbūve un restaurācija Plūdoņa ielā 26 A, 

Bauskā” izstrāde un autoruzraudzība”. Kopējās projektēšanas izmaksas 63 404 EUR ar PVN, 

t.sk., valsts budžeta finansējums 14 000 EUR, Bauskas novada pašvaldības līdzfinansējums 

49 404 EUR. Šogad nepieciešams pašvaldības līdzfinansējums 18 670 EUR apmērā, 2025. gadā 

paredzēt 30 734 EUR apmērā. Vēl neizsludinātas programmas ietvaros notiek gatavošanās 

nākamās aktivitātes projekta iesniegšanai. 

G.Kalniņš jautā, vai saskaņotas iepirkuma summas. A.Mačeks atbild, ka līdz domes sēdei 

tiks precizētas summas. G.Kalniņš norāda, ka abi pretendenti neatbilst nolikuma prasībām.  

 Jautājumu vairāk nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
8 (Jānis Dūmiņš, Guntis Kalniņš, Juris Krievs, Aivars Mačeks, Mārtiņš 

Mediņš, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 

atbalstīt lēmuma projektu "Par līdzfinansējumu būvprojekta “Dreņģeru 

iebraucamās sētas pārbūve un restaurācija Plūdoņa ielā 26 A, Bauskā” 

izstrādei". 
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14.p. 

Par grozījumiem Bauskas novada Attīstības programmas 2022. – 2028.gadam Investīciju 

plānā 

 

(A.Mačeks) 

 

Ziņo: A.Mačeks. 

 Jautājums izskatīts Vides un attīstības komitejas sēdē, vai nepieciešams ziņojums. 

 Ziņojums nav nepieciešams, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
8 (Jānis Dūmiņš, Guntis Kalniņš, Juris Krievs, Aivars Mačeks, Mārtiņš 

Mediņš, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 
atbalstīt lēmuma projektu "Par grozījumiem Bauskas novada Attīstības 

programmas 2022. – 2028.gadam Investīciju plānā". 

 

 

15.p. 

Par infrastruktūras objekta būvniecību zemes vienības daļā Ceriņu ielā, Bauskā ar 

kadastra apzīmējumu 4001 005 0305. 

 

(E.Grigorjeva) 

 

Ziņo: E.Grigorjeva. 

 Bauskas novada pašvaldībā saņemts nekustamā īpašuma Ceriņu iela 8, Bauska īpašnieka 

SIA “KIK Real Estate Bauska” iesniegums, kurā iesniedzējs izsaka priekšlikumu par saviem 

finanšu līdzekļiem veikt Bauskas novada pašvaldības īpašumā zemes vienības Ceriņu iela, 

Bauska daļā piebraucamā ceļa izbūvi 2090,1 m2 platībā, lai nodrošinātu piekļuvi pie nekustamā 

īpašuma Ceriņu iela 8, Bauska. Bauskas novada pašvaldība ar SIA “KIK Real Estate Bauska” 

noslēdza līgumu par vispārējas tautsaimnieciskas nozīmes pakalpojuma sniegšanu, kas paredz 

jaunas dzīvojamās zemas īres mājas būvniecību ar ne mazāk kā 50 dzīvokļiem. Sagatavots 

lēmuma projekts atbalstīt SIA “KIK Real Estate Bauska” ieceri par saviem līdzekļiem projektēt 

un izbūvēt infrastruktūras objektu - piebraucamā ceļa izbūvi. Sagatavots vienošanās projekts. 

 A.Mačeks papildina, ka ar būvvaldi vienojās atļaut izbūvēt piebrauktuvi ar laiku to 

pārbūvējot par ielu.    

 Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
8 (Jānis Dūmiņš, Guntis Kalniņš, Juris Krievs, Aivars Mačeks, Mārtiņš 

Mediņš, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 

atbalstīt lēmuma projektu "Par infrastruktūras objekta būvniecību 

zemes vienības daļā Ceriņu ielā, Bauskā ar kadastra apzīmējumu 4001 

005 0305". 
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16.p. 

Par dzīvokļu īpašumu nodalījumu slēgšanu dzīvojamā mājā "Kūdra 5", Kūdra, Vecsaules 

pagastā. 

 

(D.Stubure) 

 

Ziņo: D.Stubure. 

 Nekustamais īpašums “Kūdra 5”, Vecsaules pagastā sastāv no zemes vienības 0,1111 ha 

platībā un daudzdzīvokļu dzīvojamās mājas ar sešiem dzīvokļu īpašumiem, kuri nav īzīrēti. 

Sagatavots lēmuma projekts slēgt dzīvokļu īpašumu nodalījumus. 

 Jautājumu nav, notiek balsošana.  

  

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
8 (Jānis Dūmiņš, Guntis Kalniņš, Juris Krievs, Aivars Mačeks, Mārtiņš 

Mediņš, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 
atbalstīt lēmuma projektu "Par dzīvokļu īpašumu nodalījumu slēgšanu 

dzīvojamā mājā "Kūdra 5", Kūdra, Vecsaules pagastā". 

 

 

 Sēdes vadītājs Aivars Mačeks ierosina balsot vienā balsojumā par 17., 18., 19., 20., 21., 

22., 23., 24., 25., 26., 27., 28., 29., 30., 31., 32., 33., 34., 35., 36., 37., 38., 39., 40. un 41. 

lēmumu projektiem.  

 Komitejas locekļi piekrīt. 

 Lēmumus pieņem ar vienu balsojumu. 

 

Par lēmumiem balso: 

"PAR"  -  
8 (Jānis Dūmiņš, Guntis Kalniņš, Juris Krievs, Aivars Mačeks, Mārtiņš 

Mediņš, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

 

17.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma – dzīvokļa Pļavu iela 6-45, Bauskā 

nodošanu atsavināšanai. 

 

NOLEMJ:  atbalstīt lēmuma projektu "Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā 

īpašuma - dzīvokļa Pļavu iela 6-45, Bauskā nodošanu atsavināšanai". 

 

18.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa Pionieru iela 1-10, Bauskā 

nodošanu atsavināšanai. 

 

NOLEMJ:  atbalstīt lēmuma projektu "Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā 

īpašuma - dzīvokļa Pionieru iela 1-10, Bauskā nodošanu atsavināšanai". 
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19.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma "Kūdra 4", Vecsaules pagastā 

nodošanu atsavināšanai. 

 

NOLEMJ:  atbalstīt lēmuma projektu "Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā 

īpašuma "Kūdra 4", Vecsaules pagastā nodošanu atsavināšanai". 

 

20.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa "Kurši"-7, 

Pilsrundāle, Rundāles pagastā nodošanu atsavināšanai. 

 

NOLEMJ:  atbalstīt lēmuma projektu "Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā 

nekustamā īpašuma - dzīvokļa "Kurši"-7, Pilsrundāle, Rundāles pagastā 

nodošanu atsavināšanai". 

 

21.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma "Jomas lauks", Codes pagastā 

nodošanu atsavināšanai. 

 

NOLEMJ:  atbalstīt lēmuma projektu "Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā 

īpašuma "Jomas lauks", Codes pagastā nodošanu atsavināšanai". 

 

22.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma "Jumpravas", Īslīces pagastā 

nodošanu atsavināšanai. 

 

NOLEMJ:  atbalstīt lēmuma projektu "Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā 

īpašuma "Jumpravas", Īslīces pagastā nodošanu atsavināšanai". 

 

23.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma Skolas iela 31, Ceraukstes pagastā 

nodošanu atsavināšanai. 

 

NOLEMJ:  atbalstīt lēmuma projektu "Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā 

īpašuma Skolas iela 31, Ceraukstes pagastā nodošanu atsavināšanai". 

 

24.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma "Pūcītes", Ceraukstes pagastā 

nodošanu atsavināšanai. 

 

NOLEMJ:  atbalstīt lēmuma projektu "Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā 

īpašuma "Pūcītes", Ceraukstes pagastā nodošanu atsavināšanai". 

 

25.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma Melleņu iela 32, Bauskā nodošanu 

atsavināšanai. 

 

NOLEMJ:  atbalstīt lēmuma projektu "Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā 

īpašuma Melleņu iela 32, Bauskā nodošanu atsavināšanai". 
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26.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa Imantas iela 2-6, Bauskā 

nodošanu atsavināšanai. 

 

NOLEMJ:  atbalstīt lēmuma projektu "Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā 

īpašuma - dzīvokļa Imantas iela 2-6, Bauskā nodošanu atsavināšanai". 

 

27.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Tirgus iela 2C-

38, Iecavā nodošanu atsavināšanai. 

 

NOLEMJ:  atbalstīt lēmuma projektu "Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā 

nekustamā īpašuma - dzīvokļa Tirgus iela 2C-38, Iecavā nodošanu 

atsavināšanai". 

 

28.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Tirgus iela 7A-

14, Iecavā nodošanu atsavināšanai. 

 

NOLEMJ:  atbalstīt lēmuma projektu "Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā 

nekustamā īpašuma - dzīvokļa Tirgus iela 7A-14, Iecavā nodošanu 

atsavināšanai". 

 

29.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma – dzīvokļa Sporta iela 1-43, Iecavā 

nodošanu atsavināšanai. 

 

NOLEMJ:  atbalstīt lēmuma projektu "Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā 

īpašuma - dzīvokļa Sporta iela 1-43, Iecavā nodošanu atsavināšanai". 

 

30.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma “Rosmieši”, Iecavas 

pagastā nodošanu atsavināšanai. 

 

NOLEMJ:  atbalstīt lēmuma projektu "Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā 

nekustamā īpašuma “Rosmieši”, Iecavas pagastā nodošanu atsavināšanai". 

 

31.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa “Audrupi” - 5, 

Audrupos, Iecavas pagastā nodošanu atsavināšanai. 

 

NOLEMJ:  atbalstīt lēmuma projektu "Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā 

nekustamā īpašuma - dzīvokļa “Audrupi”-5, Audrupos, Iecavas pagastā 

nodošanu atsavināšanai". 

 

32.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma “G.k. Dzirnavu iela 9”, 

Iecavā nodošanu atsavināšanai. 

 

NOLEMJ:  atbalstīt lēmuma projektu "Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā 

nekustamā īpašuma “G.k. Dzirnavu iela 9”, Iecavā nodošanu 

atsavināšanai". 
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33.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma "Dzidrumi", Iecavas pagastā 

nodošanu atsavināšanai. 

 

NOLEMJ:  atbalstīt lēmuma projektu "Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā 

īpašuma "Dzidrumi", Iecavas pagastā nodošanu atsavināšanai". 

 

34.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma "Galdnieki", Iecavas pagastā 

nodošanu atsavināšanai. 

 

NOLEMJ:  atbalstīt lēmuma projektu "Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā 

īpašuma "Galdnieki", Iecavas pagastā nodošanu atsavināšanai". 

 

35.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma "Lauka Rozentāles", Iecavas pagastā 

nodošanu atsavināšanai. 

 

NOLEMJ:  atbalstīt lēmuma projektu "Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā 

īpašuma "Lauka Rozentāles", Iecavas pagastā nodošanu atsavināšanai". 

 

36.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa "Senči"-2, 

Skaistkalnē, Skaistkalnes pagastā nodošanu atsavināšanai. 

 

NOLEMJ:  atbalstīt lēmuma projektu "Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā 

nekustamā īpašuma - dzīvokļa "Senči"-2, Skaistkalnē, Skaistkalnes 

pagastā nodošanu atsavināšanai". 

 

37.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa "Senči"-5, 

Skaistkalnē, Skaistkalnes pagastā nodošanu atsavināšanai. 

 

NOLEMJ:  atbalstīt lēmuma projektu "Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā 

nekustamā īpašuma - dzīvokļa "Senči"-5, Skaistkalnē, Skaistkalnes 

pagastā nodošanu atsavināšanai". 

 

38.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa "Misas kūdra 

3"-2, Misā, Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai. 

 

NOLEMJ:  atbalstīt lēmuma projektu "Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā 

nekustamā īpašuma - dzīvokļa "Misas kūdra 3"-2, Misā, Vecumnieku 

pagastā nodošanu atsavināšanai". 

 

39.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Kalna ielā 16–

17, Vecumniekos, Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai. 

 

NOLEMJ:  atbalstīt lēmuma projektu "Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā 

nekustamā īpašuma - dzīvokļa Kalna ielā 16-17, Vecumniekos, 

Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai". 
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40.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma "Dāliņu darbnīcas", Codes pagastā 

nodošanu atsavināšanai. 

 

NOLEMJ:  atbalstīt lēmuma projektu "Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā 

īpašuma "Dāliņu darbnīcas", Codes pagastā nodošanu atsavināšanai". 

 

41. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma "Darbnīcu starpgabals", Mežotnes 

pagastā nodošanu atsavināšanai. 

 

NOLEMJ:  atbalstīt lēmuma projektu "Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā 

īpašuma "Darbnīcu starpgabals", Mežotnes pagastā nodošanu 

atsavināšanai". 

 

 

 

Sēdi beidz 2024. gada 18. jūlijā plkst. 13.36. 

 

 

 

Komitejas priekšsēdētājs     Aivars Mačeks 

 

 

     

Sēdes protokolētāja      Ieva Skujeniece 


